
INTERVENCIONS DE CCOO EN LES MESES NEGOCIADORES DE L’UJI 
 
3 de desembre de 2010 
 
La representació de CCOO manifesta que l’UJI, tindria que presentar una proposta sobre 
quinquennis i sexennis del professorat contractat fixe i portarla a la Mesa.. 
 
La Presidenta de la Mesa manifesta que tenim convocada una reunió amb un col∙lectiu de 
personal laboral fixe per al dia 9 de desembre. La representació de CCOO manifesta que no 
hi ha que oblidar que els representants dels treballadors son els sindicats i no els col∙lectius. 
 
18 de març de 2011 
 
La representació de CCOO manifesta que s’han rebut missatges electrònics d’alarma de  
professorat associat d’alguns departaments, en els quals manifesten que es perdran el 100%  
de les places de professorat associat. El que demanem és informació fluida i que siguem els  
primers en tindre notícies que afecten la vida professional dels treballadors i treballadores. En  
la Consergeria de la Facultat de Ciències Humanes i Socials en aquests moments hi ha dos  
persones de baixa, per què no es cobreixen? També volem manifestar la nostra protesta per 
no  
tindre cap informació sobre el professorat extern que imparteix docència en els màsters, 
segons les nostres informacions hi ha més de 400; així com també hauríem de conèixer les 
avaluacions que aquest personal extern ha passat. 
 
Julliol de 2011 
La representació de CCOO presenta un escrit i manifesta que vol una resposta.  6/2011 
   



22 de setembre de 2011 
 
La representació de CCOO manifesta que en el mes d’agost unes persones van cobrar la 
nòmina el dia 30, unes altres el dia 31 i encara altres l’1 de setembre. Algunes persones, com 
a  
conseqüència d’això, han sofrit perjudici, per això demanen diligència i en la mesura que siga  
possible, que no torne a passar.  
 
La presidenta manifesta que la demora es va produir perquè estàvem esperant que la 
Generalitat ingressara la mensualitat i no la va ingressar.  
 
La representació de CCOO demana data i hora per començar a reunirse per negociar la RLT  
del PAS. Abans de convocar una reunió per tractar el tema hi ha d’haver una proposta i el  
Consell de Direcció encara no ha tingut temps d’estudiarla. També volen conèixer, tal com 
han  
demanat moltes vegades, un estudi sobre el programa d’incentivació a la jubilació, que pareix  
que s’ha acabat. També demanen saber l’opinió del Consell de Direcció sobre la prolongació 
en  
el servei actiu del PAS, s’ha estudiat per part del Consell de Direcció? 
 
21 de novembre de 2011 
 
La representació de CCOO, manifesta que hi ha que començar a negociar la RLT del PAS, 
tal 
com es va quedar en juliol i no sols la de la FCS. 
 
12 de desembre de 2011 
 
La representació de CCOO pregunta al Vicerector de professorat, si te noticies sobre si 
l’AVAP 
ha informat ja sobre la mobilitat que estava pendent. 
 
El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, manifesta que l’informe ja ha arribat i en  
la nòmina d’aquest mes, se pagarà. A continuació manifesta que, es va remetre la proposta 
de  
document de carrera docent,perquè les centrals sindicals feren aportacions i a data d’avui 
sols  
tenim noticies del CSIF, esperem que tots feu aportacions. 
 
La representació d’UGT, manifesta que a data d’avui, ja tenim prou al∙legacions de la nostra  
gent, encara esperem uns dies mes per recollirne, quan les tinguem totes, les pasarem. 
 
La representació de CCOO manifesta que encara no la tenim ultimada però presentarem una  



esmena a la totalitat. 
 
19 de gener de 2012 
 
La representació de CCOO manifesta que, hi hauria que negociar quina compensació hi ha 
que 
atorgar als professors que imparteixen la docència en dissabte. 
 
La representació de CCOO, demana la retirada del document per haver arribat tard. La  
documentació està incompleta, no comenta res de la dedicació dels quatre professors dels  
cossos docents universitaris a temps parcial. No s’ha negociat els drets de les dones mares  
docents, vulnera els drets de les baixes per maternitat i de paternitat. No es el lloc per 
negociar  
la distribució de les hores sindicals. Es cert que el Vicerector ho va posar en coneixement 
dels  
representants sindicals en una reunió celebrada pocs dies abans de la Mesa. 
 
La representació de CCOO pregunta sobre quan es negociarà la RLT del PAS. 
 
17 de febrer de 2012 
 
La representació de CCOO, manifesta que, si el document d’incentivació a la jubilació 
continuara, ara en el mes de març, s’obriria el període de presentar les sol.licituds. Demanem  
que es presente algun document sobre la jubilació incentivada o premis a la jubilació. 
 
La representació de CCOO, manifesta, si haurà quedat clar que la subvenció a l’escoleta no 
serà directa. El Vicerector Andrés Marzal, contesta que es clar. 
 
21 de maig de 2012 
 
El secretari de la Mesa, manifesta que es deixe al rector decidir si la figura del gerent ha de 
continuar com a personal eventual o Alt Càrrec, si decideix que siga Alt Càrrec el lloc de 
gerent  
en la RLT desapareixiria. 
 
La representació de CCOO, manifesta que li pareix bé la proposta sobre la figura del gerent i  
que siga Alt Càrrec, però que el rector prenga la decissió que considere més adequada. 
 
La representació de CCOO manifesta que en la pàgina 16 en el Departament d’Història, 
Geografia i Art es convoca una plaça d’associat 8 hores a l’àrea d’Anàlisi Geogràfic Regional  
i pregunta si es per necessitats docents en l’àrea o perquè els professors de l’àrea no saben  
valencià. El vicerector informa que per necessitats docents (amb aquesta contractació l’àrea 
es  



queda amb una dedicació alta neta del 95.81%). 
 
La representació de CCOO, agraeix al Vicerector l’informació facilitada sobre les targetes, ja 
que fins ara no sabíem res. Es podrien revisar els convenis amb les entitats financeres. No 
hem  negociat el tema del desconter en vaga. S’ha tingut poca vista en anunciar el deconter 
de la vaga del 29 de març, el dia antes de la vaga del 22 de maig. Segons les recomanacions 
de la Unitat d’Igualtat, les reunions han d’iniciarse després de les 10.00. 
 
La representació de CCOO, manifesta que falta per ultimar el calendari laboral, ja que va 
quedar 
pendent el tema dels dies addicionals de vacances del PAS per antiguitat i volem negociarlo. 
 
 
15 de juny de 2012 
 
La representació de CCOO, manifesta que ens han comentat que en l’Escola Superior de 
Tecnologia i Ciències experimentals, s’han colocat sensors de moviment. 
Andrés Marzal, manifesta que s’han col∙locat en els corredors, no en els despatxos, no es un  
control de personal. 
 
11 d’octubre de 2012 
 
La representació de CCOO agraeix l’esforç realitzat pel Consell de Direcció per la relació  
presentada però, les representacions sindicals presents en la Mesa de la Funció Pública de 
la  
Generalitat Valenciana van presentar un escrit, que entre altres temes, incloïa una llista de  
malalties i CCOO el subscriu totalment, i si la llista de l’UJI no conté totes les malalties que  
consten en aquell document, no poden donar el seu suport. En la relació presentada no 
consten  
les malalties derivades del trastorn alimentari, o l’alcoholisme, ni les resultants de violència de  
gènere. 
 
La representació de CCOO recorda als representants del Consell de Direcció en la Mesa el 
compromís de pactar amb els sindicats la destinació de l’estalvi en casos de vaga. A l’UJI les  
situacions de vaga no li produeixen cap perjudici, perquè el treball es fa, per tant, demanen  
que no es descompte. Es vol saber la gent que ha fet vaga en l’últim any i els diners que 
s’han  
descomptat i el perjudici que l’UJI ha sofrit per això, i que entre tots es decidisca la destinació  
dels diners. 
 
26 d’octubre de 2012 
 



La representació de CCOO manifesta que van fer una sèrie de preguntes en la sessió 
anterior 
i volen que consten en acta, les preguntes son: ¿des de l’inici del mandat de l’equip rectoral  
actual, en quantes vagues, s’ha produït algun descompte? ¿quina quantitat s’ha descomptat?  
¿quina ha segut la destinació dels diners descomptats?. 
 
El President de la Mesa, respon, que no recorda que es fera la primera pregunta, però si les  
altres dos, pel que proposa incorporar aquestes a l’acta.  
 
La representació de CCOO manifesta que conste en acta que s’ha produït un incompliment al 
no pactar la destinació dels descomptes en vaga. 
 
La representació de CCOO manifesta que el document de juliol era millor que aquest i que és  
un tema que han portat als seus serveis jurídics i ja es tindran noticies. Es un tema molt 
sensible des del punt de vista feminista. Comenta que en primer lloc presentaran un recurs 
administratiu i després arribaran al jutjat de lo contenciós. Assenyala que per al càlcul caldria 
tindre en compte les setmanes que el calendari acadèmic assenyala com a lectives i no les 
40 que parla el document. 
 
La representació de CCOO pregunta ¿en quantes vagues s’ha descomptat des de que està 
aquest equip rectoral? Altres Institucions tenen assegurança privada i nosaltres no. 
Entreguen un escrit  de CCOO d’Alacant. 
 
La representació de CCOO manifesta que no miren sols la docència si no també l’incidència 
de  
les baixes en l’investigació. 
 
 
22 de novembre de 2012 
 
La representació de CCOO manifesta que dona suport a la redacció de l’escrit de 
contestació. 
L’UJI es un ente autònom, no es depenent de la Generalitat. També donem suport absolut a  
la destinació proposada dels descomptes Reivindiquem que en el augment de les beques la  
comunitat universitària sapiera d’on venen eixos increments. 
 
La representació de CCOO llig un escrit i deixa còpia perquè s’annexe a l’acta, sobre 
promocions i tracte no igualitari per al PAS i el PDI per part de la Universitat. 
 
La representació de CCOO manifesta que en els documents que es remitisquen per al seu  
estudi i negociació en Mesa que es pose en quin punt de l’ordre del dia van. Respecte a la 
Mesa  
anterior en que es va aprovar el document sobre IT, apareix que els sindicats presents en la  



Mesa acorden, quan CCOO es va abstindre. En algunes Universitats el professorat laboral te  
quinquennis i els cobra, en la nostra Universitat respecte a aquest personal. 
 
5 de desembre de 2012 
 
La representació de CCOO manifesta que van presentar un escrit sobre el descompte de la  
vaga de novembre i ja que es va fer per escrit volem que se’ns conteste per escrit. En la FCS 
ha canviat la situació ja que hi havia un vicedegà a temps parcial i no saben si continua o no. 
 
 
28 de gener de 2013 
 
La representació de CCOO manifesta que no queda clar la recuperació d’hores. ¿fins quant  
s’entén que s’han de fer?.Les hores anteriors a 2013 ¿tenen que gaudirse durant tot 2013 o 
descomptar del total de 2013. 
 
La representació de CCOO manifesta que està a favor dels processos de control, però no 
amb  
aquest document i el procediment que es planteja, ja que considera està prou verd. Així 
mateis,  
creu que el procediment proposat no garanteix que l’organització docent estiga ben 
planificada,  
de manera que podrà haver professorat que fixarà tots els dies de la setmana i al seu costat 
hi  
haurà altre que fixarà no més un dia i no tres com diu el document d’organització del curs. En  
la opinió de la representació de CCOO el document confon el paper de mitjà de millora i 
passa  
a ser una finalitat per sí, al mateix tempos que obvia la seguretat jurídica. En conseqüència, 
la  
representació de CCOO indica que votarà en contra. 
 
La representació de CCOO manifesta que el document ha guanyat en el seu pas per les  
comissions tècniques, però continuem estan en contra. Assenyalen que augmenten els 
crèdits  
de reducció per càrrecs acadèmics i representació sindical, mentre que desapareixen 
respecte  
al curs anterior 313 crèdits de reducció corresponents al PRAD. La representació de CCOO  
considera que el document no recull la majoria de peticions fetes en la Mesa Tècnica i voreja 
la  
legislació sobre drets del professorat. 
 
La representació de CCOO manifesta que no seria de rebut no agrair que el document recull  



la proposta de CCOO, però no poden entendre que el gaudiment d’un semestre sabàtic siga 
a  
consta dels companys del departament. 
 
13 de maig de 2013 
 
La representació de CCOO pregunta com està el tema dels contenidors d’higiene femenina 
en  
els lavabos. Al mateix temps manifesten que hi ha d’haver un contenidor en tots els inodoros,  
segons l’annex V punt 7 del D 486/97 i també volen saber amb quina periodicitat es netegen 
els  
lavabos 
 
El President de la Mesa, manifesta que creia que els contenidors ja estaven instal∙lats.  
M’informaré del que heu manifestat i ja vos direm. 
 
21 de juny de 2013 
 
La representació de CCOO manifesta que des de que no està Bancaixa al Campus, els 
treballadors de l’UJI tenim menys serveis i pregunta si l’equip de govern preveu suplir amb  
alguna altra entitat bancària els serveis que oferia Bancaixa? 
La Vicerectora de fundacions i Responsabilitat Social manifesta que pareix que no tenim  
interlocutor amb Bankia. El gerent de l’UJI està treballant sobtre el tema i quan tinguem  
informació ja vos la traslladarem. 
 
30 d’octubre de 2013 
 
La representació de CCOO manifesta que una qüestió prèvia és com es fa la distribució del 
POD, ja que no totes les assignatures són iguals, no totes tenen el mateix nombre 
d’alumnes,no  
totes s’imparteixen en la mateixa franja horària, no sols s’ha de tenir en compte el nombre de  
crèdits que imparteix el professorat si no que s’han de considerar els factors esmentats 
abans.  
El vicerector manifesta que el responsable del POD es el departament i, per tant, és qui l’ha 
de  
distribuir. Cada departament té les seues característiques. El fòrum on s’ha de plantejar 
aquest  
tema és el departament. 
 
4 de desembre de 2013 
 
La representació de CCOO pregunta per la plaça que hi ha en Vicegerència que de  
temps parcial a pasat a temps complet. El secretari d’actes manifesta que es una  



financiació afectada. 
 
La representació de CCOO pregunta si en el servei de comunicacions hi ha alguna  
persona que siga autònoma amb Carmina Pinyana. El President manifesta que no te 
coneixement d’eixa situació. 
 
23 de gener de 2014 
 
La representació de CCOO reitera que el document millora l’anterior però que el voten contra 
és per una protecció que es fa al sindicat, per si hi pot haver algun tipus de  
responsabilitat. 
 
La representació de CCOO manifesta que, en un principi, la proposta els va parèixer 
correcta, però el personal, o no ho entén o no ho ha visualitzat. El personal vol tornar a  
la situació anterior, que la gent ho gaudisca si té hores acumulades. 
 
La representació de CCOO manifesta que el calendari laboral del PAS es fonamenta en 
el control horari, però el mateix treballador de l’UJI és el PAS com el PDI. 
 
20 de juny de 2014 
 
El gerent manifesta que es va rebre un escrit de CCOO i UGT sobre una sentència de  
Bilbao sobre els dies denominats “canosos”. En aquests moments estem estudiant si  
podem extendreho. Pareix que la sentència sols es per dies de mes en les vacances i no  
per assumptes propis. Si es possible s’aplicaria aquest any i es recuperarien els de 2013.  
Informarem en la pròxima Mesa Negociadora. 
 
21 de juliol de 2014 
 
A continuació manifesta que per part de CCOO i UGT a nivell autonòmic es va dirigir 
un escrit al rector com a President de la Conferencia de rectors d’Universitats públiques  
valencianes, demanant l’apertura d’un procés de negociació d’un conveni col∙lectiu  
per al personal laboral. El rector s’ha posat en contacte amb els altres rectors i amb el  
representant de CCOO signant de l’escrit, per manifestarlos que seria convenient que  
al procés negociador s’incorporara la Direcció General d’Universitats de la Generalitat i  
que després de les vacances s’emplaçaria a les parts. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


